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končnice pridevnikov so v zelenih stolpcih, končnice samostalnikov pa v oranžnih.
*za c, č, š, ž, j

posebnosti:
1. podališavaz-|-i

2.

3.

- samostalniki (večinoma tujega izvora), ki se končajo na samoglasnik (abonma - abonmaja - abon-

maiu ,..; enako:taksi, bife, kanu, metro, biro ...)

- samostalniki, ki se končajo z -r (profesor - profesorja ,,.; enako: kolesar, šofer, inštruktor, natakar;

denar, papir .,.)

Q 1nrez podališave z _j_): samostalnikiz neobstojnim polglasnikom (veter - vetra;enako: Peter,

Koper, patgr ,..) in nekateri drugi (govor - govora; enako:tovor, mir, večer, šotor, biser, prostor, Sever,

Madžar,.,)

- dež - dežia.,,, car - carja,..
podaljšava z €t-:
- samostalniki (domačeg aÁtora), ki se končajo na € (oče - očeta - očetu ...; enako: fante, JoŽe, Tone ,.,)

podaljšava z -ov-:

- enozložni samostalniki v dvojini in množini (E: sin, D: sin(ov)a, M: sinovi; enako: breg, cvet, dom,

glas, gozd, grad, jez, kres, most, nos, pas, rob, rog, slap, strah, svet, val, volk, voz, vrat, vrt, vrh, zid .,.)

neobstoini samoglasnak:
- osel * osla - oslu ... (enako: dedek, posel, starec, kamen, veter, zvezek ,,.)

- dan - dneva - dnevu ...

končnica -a v imenovaIniku ednine:

- vodja - vodje/vodja (enako: pismonoša, vojvoda, sluga .,.)

končnica -o v imenovalniku ednine:

- kino - kina - kinu ,,. (enako: avto, disko, Marko, Tomo ..,)

končnica -u v rodilniku ednine:
_ grad - gradu (enako: las, jez, mah, med, mir, most, strah, smrad, led, nos, glas, sram, zid ,..)

končnica -i ali -je v imenovalniku množine:

- fant - fanti/íanťle (enako: kmet, gost, gospod, brat, ded, študent.,,)

samostalniki s končnico -ié v imenovalniku množine:
zobjé - zob - zobém - zobé - ozobéh -zzobmí (enako: lasje, možje)

ljudjé-liudi -ljudém_liudi -oljudéh-zljudmí(dvojina:človeka-liudi -človekoma-Člove-
ka - o liudeh - s človekoma)

1O. samostalnik otrok v množini:

- otroci - otrók- otrokom - otroke - ootrócih - zotróki
11. samostalnikl, ki se sklaniaio kot pridevniki:

- moški - moškega - moškemu ,,, (enako: dežurni, Koseski ...)
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